
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Protokół nr 5/2024 

V Posiedzenie w dniu 22 października 2024  

Obrady rozpoczęto 22 października 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:41 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Agnieszka Makles 

3. Monika Morawiec-Zawada 

4. Paweł Mszyca 

5. Mateusz Pełka 

6. Robert Soboniak 

7. Małgorzata Szymonik 

Goście: Zbigniew Graj, Paulina Kuberska, Kinga Ślązak, Anita Zawierucha- Dobroś, 

Krzysztof Zyśk, Danuta Grzelińska, Anna Kuras 

1.Otwarcie posiedzenia Komisji 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący Paweł Mszyca. Zapytał czy są zmiany 

w porządku obrad. Wobec braku zmian porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Po głosowaniu do zebrania dołączył Radny Mateusz Pełka. 

 

2. Publiczny transport zbiorowy 

Zagadnienia dotyczące publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy Miedźno 

omówiła Inspektor Paulina Kuberska. Przedstawiła jakie linie komunikacyjne funkcjonują na 

terenie gminy, ilości sprzedanych biletów oraz łączne wydatki poniesione przez gminę na 

realizację przewozów w pierwszych trzech kwartałach 2024 roku. 

 



 

3. Informacja z zakresu gospodarki śmieciowej na terenie gminy Miedźno 

Informację z zakresu gospodarki śmieciowej na terenie gminy Miedźno przedstawiła 

podinspektor Kinga Ślązak. Omówiła ilość zebranych odpadów z podziałem na ich rodzaj 

oraz poniesione koszty. 

 

4. Analiza wykonania uchwały dot. zapobiegania bezdomności zwierząt 

Informacje na temat analizy uchwały dotyczącej zapobiegania bezdomności zwierząt omówiła 

inspektor Anita Zawierucha- Dobroś. Przedstawiła  kwotę zaplanowana na 2024 rok oraz 

kwotę wydatkowaną do dnia 16 października br. Inspektor Zawierucha- Dobroś zaznaczyła, 

że jest na etapie rozmów z panią Wójt odnośnie projektu ustawy o sterylizacji i kastracji 

zwierząt na rok 2025. 

 

5. Informacja na temat planu zimowego utrzymania dróg gminnych 2024 

Informacje na temat planu zimowego utrzymania dróg omówił Kierownik Krzysztof Zyśk. 

Przedstawił wydatki poniesione na utrzymanie dróg gminnych w 2024 roku. Poinformował 

również, że gmina jest w trakcie przygotowania dokumentów do ogłoszenia przetargu na rok 

2025. Radny Mszyca zadał pytanie kto decyduje o wyjeździe gdy pogarszają się warunki 

atmosferyczne. Krzysztof Zyśk odpowiedział, że wykonawcy dzwonią do niego z 

potwierdzeniem czy mogą wyjeżdżać w teren. 

 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał 

 

a)Zaopiniowanie projektu w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych 

Projekt uchwały omówiła podinspektor Danuta Grzelińska. Wobec barku pytań projekt 

uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Mateusz 

Pełka, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik 

 

b) Zaopiniowanie projektu w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

Projekt uchwały omówiła podinspektor Danuta Grzelińska. Wobec barku pytań projekt 

uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Mateusz 

Pełka, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik 

 

c) Zaopiniowanie projektu w sprawie ustalenia zwolnienia z opłat za usługi przewozowe 

w zakresie lokalnego, publicznego transportu zbiorowego 

Projekt uchwały przedstawiła Paulina Kuberska. Wobec braku pytań projekt uchwały 

poddano pod głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu w sprawie ustalenia zwolnienia z opłat za usługi przewozowe w 

zakresie lokalnego, publicznego transportu zbiorowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Mateusz 

Pełka, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik 

 

7. Sprawy różne 

Krzysztof Zyśk przedstawił członkom komisji wniosek, który wpłynął do gminy. Wniosek 

dotyczy pozwolenia przyłączenia do kanalizacji obiektu gastronomicznego znajdującego się 

na ulicy Sportowej w Miedźnie do istniejącej już kanalizacji znajdującej się na terenie 

gminnego Orlika. Członkowie komisji szczegółowo omówili wniosek i przystąpili do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania wniosku w sprawie służebności przesyłu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Mateusz 

Pełka, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik 

 

Przewodniczący komisji Paweł Mszyca poruszył temat ośrodków zdrowia na terenie gminy 

Miedźno. Sekretarz odpowiedziała, że można zaprosić przedstawicieli służby zdrowia na 

kolejną Sesję Rady Gminy Miedźno. 

 

8. Analiza inwestycji realizowanych na terenie Gminy (wyjazd w teren) 

Komisja wraz Kierownikiem Zyśkiem udała się na wizytację najważniejszych inwestycji na 

terenie gminy. Pierwszym obiektem był teren z placem zabaw zlokalizowany w 



Kołaczkowicach Dużych. Radny Ireneusz Kluba zgłosił zastrzeżenia dotyczące placu zabaw i 

terenu zagospodarowanego wokół niego. Zdaniem jego i innych mieszkańców inwestycja, 

która została zrealizowana odbiega od projektu o jaki była oparta. Radny Kluba zwrócił 

uwagę na różnice w wysokości wysypanego kruszywa pomiędzy planem, a rzeczywistą 

wysokością. Radny zgłosił również, że podczas ulewy przy altanie stoi woda oraz, że altana 

jest zbyt nisko osadzona co w przyszłości może powodować korozję drewna. Krzysztof Zyśk 

odpowiedział, że inwestycja realizowana była zgodnie z projektem zatwierdzonym przez 

Starostwo. Powiedział też, że udał się na plac po dużej ulewie aby sprawdzić czy teren jest 

zalany. Przy intensywnych opadach woda stała ale po chwili zaczęła wsiąkać. Jest to 

normalne zjawisko przy tak dużych opadach. Kierownik Zysk powiedział, że przy realizacji 

tej inwestycji zostało zrobione odwodnienie wokół placu i spełnia ono swoje zadanie. 

Członkowie komisji jednogłośnie uznali, że altanę należy w najbliższej przyszłości umieścić 

wyżej podłoża celem lepszej wentylacji i zaprzestania korozji drewna. Kierownik Zyśk dodał, 

że wystąpił z prośbą o wyjaśnienie rozbieżności w realizacji do wykonawcy.  

Kolejnym miejscem jakie odwiedzili radni była Sala OSP Władysławów. Prezes oprowadził 

radnych po wyremontowanej remizie OSP. Zaznaczył, że niedługo po remoncie zgłosił 

usterki w postaci braku skosów do odpływu wody na podłodze w garażu oraz to, że po 

opadach na kostce przy elewacji zbiera się woda. Powiedział, że wszystkie te usterki zostały 

zgłoszone do wykonawcy.  

Następnie radni udali się na oględziny terenu rekreacyjnego i domków letniskowych 

położonych nad Liswartą w miejscowości Władysławów należących do gminy Miedźno.  

 

9. Zakończenie posiedzenia Komisji 

Wobec braku pytań przewodniczący podziękował za obecność i zakończył posiedzenie 

komisji. 

 

  

Przewodniczący 

Komisji Paweł Mszyca 

 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


